

Բ Ո Վ Ա Ն Դ Ա Կ ՈՒ Թ Յ ՈՒ Ն

Լ. Ա. Արարատյան, Վ. Լ. Անանյան - Ալկալիական տարրերի (K, Na, Rb, Li) պարունակությունը Հայկական ՍՍՀ հողերի մեջ:	3
Լ. Ա. Արարատյան, Վ. Լ. Անանյան - Ալկալիական տարրերի միացությունների ձևերը Հայկական ՍՍՀ հողերի մեջ:	32
Լ. Ա. Արարատյան, Վ. Լ. Անանյան - Ալկալիական տարրերի կուտակումը Հայկական ՍՍՀ խոտաբույսերի որոշ տեսակների մեջ:	50
Լ. Ա. Արարատյան, Վ. Ե. Ոսկանյան, Ս. Գ. Նարիճյան - Ալկալիական տարրերի կուտակումը Արագածի ալպյան գոտու բույսերի որոշ տեսակների մեջ:	58
Վ. Լ. Անանյան, Լ. Ա. Արարատյան - Լեռնաձագագետնային բույսերի մեջ ալկալիական տարրերի կուտակման առանձնահատկությունների պարարտացման ազդեցության մեջ:	70
Լ. Ա. Արարատյան - Ալկալիական տարրերի պարունակությունը հողային հիդրոպոնիկ պայմաններում անեցված բույսերի մեջ:	84
Վ. Լ. Անանյան, Լ. Ա. Արարատյան - Ալկալիական տարրերի պարունակությունը մթնոլորտային մետվածքներում՝ Հայկ. ՍՍՀ տարբեր հողակլիմայական պայմաններում:	94
Գ. Բ. Բարսեղյան, Ռ. Կ. Ռաֆայելյան - Կալիումի և նատրիումի արտավազումը Հայաստանի մի շարք հողատիպերից:	103
Լ. Ա. Արարատյան, Գ. Ա. Մկրտչյան - Հողերում, հողային ֆաշվածքներում և բույսերում K, Na, Rb, Li-ի փոխակերպումը:	107

СО Д Е Р Ж А Н И Е

Л. А. Араратян, В. Л. Ананян. Содержание щелочных элементов (K , Na , Rb , Li) в почвах Армянской ССР	3
Л. А. Араратян, В. Л. Ананян. Формы соединений щелочных элементов в почвах Армянской ССР	32
Л. А. Араратян, В. Л. Ананян. Накопление щелочных элементов некоторыми видами травянистых растений Армянской ССР	50
Л. А. Араратян, В. Е. Восканян, С. Г. Наринян. О накоплении щелочных элементов некоторыми видами растений альпийской зоны горы Арагац.....	58
В. Л. Ананян, Л. А. Араратян. Особенности накопления щелочных элементов растениями горных лугов под влиянием удобрений	70
Л. А. Араратян. Содержание щелочных элементов в растениях, выращенных в условиях почвы и гидропоники	84
В. Л. Ананян, Л. А. Араратян. Содержание щелочных элементов в атмосферных отложениях различных почвенно-климатических зон Армянской ССР	94
Г. Б. Бабаян, Р. К. Рафаелян. Вымывание калия и натрия из некоторых типов почв Армении	103
Л. А. Араратян, Г. М. Мкртчян. Методика количественного спектрального анализа K , Na , Rb , Li в почвах, почвенных вытяжках и растениях.....	107

CONTENTS

L. A. Araratyan, V. L. Ananyan.— Contents of alkalic elements (K, Na, Rb, Li) in the soils of the Armenian SSR.	3
L. A. Araratyan, V. L. Ananyan.— Forms of combinations of alkalic elements in the soils of the Armenian SSR.	32
L. A. Araratyan, V. L. Ananyan.— Accumulation of alkalic elements in some types of grassplants of the Armenian SSR.	50
L. A. Araratyan, V. E. Voskanyan, S. G. Narinyan.— Accumulation of alkalic elements in some types of plants of the Alpine zone of Mt. Aragats.	58
V. L. Ananyan, L. A. Araratyan.— Characteristics of the accumulation of alkalic elements in plants of the Alpine meadows as affected by fertilizers.	70
L. A. Araratyan.— Contents of alkalic elements in plants grown in soil and hydroponics.	84
V. L. Ananyan, L. A. Araratyan.— Contents of alkalic elements in atmospheric deposits under various soil-climatic conditions of the Armenian SSR.	94
G. B. Babayan, R. K. Raphaelyan.— Enleaching of K and Na out of some soil types of Armenia	103
L. A. Araratyan, G. M. Mkrtchyan.— Methodics of the quantitative spectral analysis of K, Na, Rb, Li in soils, soil extracts and plants. .	107